
 

Schriftelijke vragen Partij voor de Dieren inzake het bericht “Sportvisser moet 185 vissen inleveren” 

Provincie Flevoland 
T.a.v. Voorzitter van Provinciale Staten dhr. L. Verbeek 
 
Onderwerp:  Schriftelijke vragen ex. artikel 23 Reglement van Orde Provinciale Staten van 

Flevoland inzake het bericht “Sportvisser moet 185 vissen inleveren” 

Datum:   28 oktober 2016 
 

 
 
Geachte Voorzitter van Provinciale Staten, 
 
Overeenkomstig artikel 23, lid 1 en 2 van het Reglement van Orde stelt de fractie van de Partij voor 
de Dieren de volgende vragen aan het college van Gedeputeerde Staten inzake het bericht 
“Sportvisser moet 185 vissen inleveren”: 

 
1. Bent u bekent met het bericht “Sportvisser moet 185 vissen inleveren”, dat op 16 oktober 

2016 op de website van Omroep Flevoland is geplaatst 1 ?  

2. In het bericht staat dat een sportvisser die week in Lelystad “op de bon is geslingerd”. Wat 

betekent dat precies? Wat voor soort boete is gegeven en hoe hoog was die boete? Acht u 

alleen een boete in dit geval gepast?  

3. Is de visvergunning van deze persoon ingenomen? Zo neen, waarom niet?  

4. Is de boete inmiddels al betaald? Bent u het met ons eens dat boetes opgelegd voor het 

toedoen van schade aan natuur ten goede zouden moeten komen aan natuurontwikkeling?  

5. Denkt u dat het een goed idee is om na te gaan of het de  eerste keer was dat deze visser 

meer dan 10 vissen mee naar huis nam? Is dat ook gebeurd? Is de visser verhoord? Zo neen, 

waarom niet?  

6. Hoeveel vissen zijn er door handhavers van de OFGV in 2015 en 2016 in beslag genomen bij 

hengelaars en hoeveel bekeuringen zijn er in die periode uitgedeeld aan hengelaars die 

teveel vissen bij zich hadden? Om welk totaal bedrag gaat het?  

7. Acht u de handhavers van de OFGV voldoende in aantal en voldoende toegerust om 

dergelijke visstroperij tegen te gaan?  

8. Bij een vorige keer dat wij vragen hadden gesteld over de voldoende capaciteit en voldoende 
toerusting van BOA’s van de OFGV heeft u geantwoord dat u van handhavende instanties 
geen signalen had ontvangen. Dat was in strijd met de signalen die wij wel hadden 
ontvangen. Bent u bereid om niet alleen bij het management van de OFGV te informeren 
naar knelpunten, maar ook bij de BOA’s zelf ? Wilt u ons over de resultaten daarvan 
informeren? Zo neen, waarom niet?  
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9. Bent u het eens met de kwalificatie "sportvisser" gebruikt op de website van Omroep 
Flevoland? Bent u ervan op de hoogte dat vissen hoogontwikkelde dieren zijn met gevoel en 
bewustzijn, die pijn en angst kunnen ervaren? En bent u het met ons eens dat hengelen voor 
het genot of de competitiedrang van de visser niet als sportief kan worden beschouwd? 
 
Bij voorbaat dank voor de beantwoording. 
 
Namens de Flevolandse fractie van de Partij voor de Dieren, 
 
Melissa Bax, lid Provinciale Staten 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


